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Protokół  Nr  1/2024 

z wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Budżetu Infrastruktury Komunalnej, 

Środowiska i Rolnictwa oraz Komisji Edukacji, Zdrowia, Spraw Socjalnych  

i Bezpieczeństwa Publicznego z dnia 13 maja 2024 r. 

 

W posiedzeniu udział wzięło: 

- 5 członków Komisji Rewizyjnej, tj. 100% składu, 

- 4 członków Komisji Budżetu, Infrastruktury Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa, tj. 80% składu, 

- 5 członków Komisji Edukacji, Zdrowia, Spraw Socjalnych i Bezpieczeństwa Publicznego,                   

tj. 100% składu. 
 (Listy obecności w załączeniu) 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Stanisław Duszczyk – Burmistrz Siennicy 

2. Pani Ksenia Wąsowska – Sekretarz Gminy 

3. Pani Renata Nowakowska –Skarbnik Gminy 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie jego prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku dziennego. 

3. Zaopiniowanie materiałów na sesję, takich jak: 

 projekt planu pracy Rady Miejskiej na rok 2024 

 projekt planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej na 2024 rok 

 projekty uchwał 

4. Sprawy różne. 

5. Zakończenie posiedzenia 
 

Ad. pkt 1 

Otwarcia posiedzenia dokonała i przewodniczyła jego obradom Pani Hanna Dąbrowska – 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Infrastruktury Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa. Na 

podstawie frekwencji członków w/w Komisji stwierdziła prawomocność obrad. 

 

Ad. pkt 2 

Porządek obrad, został jednogłośnie przyjęty. 

 

 

Ad. pkt 3 

- w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej na 2024 rok 

Pan Piotr Ceregra przedstawił projekt planu pracy Rady Miejskiej na 2024 rok. 

K. Rewizyjna: za – 5 głosów 

K. Edukacji: za – 5 głosów 

K. Budżetu: za – 4 głosy 

 

- w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej na 2024 rok 

Poszczególni przewodniczący Komisji przedstawili plany pracy. 

K. Rewizyjna: za – 5 głosów 

K. Edukacji: za – 5 głosów 

K. Budżetu: za – 4 głosy 

 

Przedstawione zostały projekty następujących uchwał: 

-uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok; 

Opinie: 

K. Rewizyjna: za – 5 głosów 
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K. Budżetu: za – 4 głosy 

K. Edukacji: za – 5 głosów 

 

-uchwała w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Siennica na rzecz PGE Dystrybucja Spółka Akcyjna z siedzibą w 

Lublinie; 

Opinie: 

K. Rewizyjna: za – 5 głosów 

K. Budżetu: za – 4 głosy 

K. Edukacji: za – 5 głosów 

 

 

-uchwała w sprawie wyborów do organów sołectw na terenie Gminy Siennica 

Opinie: 

K. Rewizyjna: za – 5 głosów 

K. Budżetu: za – 4 głosy 

K. Edukacji: za – 5 głosów 

 

-uchwała zmieniająca uchwałę Nr LXVIII.0007.557.2024 z dnia 21 marca 2024 r. w sprawie 

„Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Siennica w 2024 roku”. 

Opinie: 

K. Rewizyjna: za – 5 głosów 

K. Budżetu: za – 4 głosy 

K. Edukacji: za – 5 głosów 

 

-uchwała w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Siennicy 

Opinie: 

K. Rewizyjna: za – 5 głosów 

K. Budżetu: za – 4 głosy 

K. Edukacji: za – 5 głosów 

 

-uchwała w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet i ich wysokości dla radnych Rady Miejskiej 

w Siennicy 

Opinie: 

K. Rewizyjna: za – 5 głosów 

K. Budżetu: za – 4 głosy 

K. Edukacji: za – 5 głosów 

 

-uchwała w sprawie ustalenia miesięcznej diety dla Przewodniczącego Rady Miejskiej w Siennicy 

Opinie: 

K. Rewizyjna: za – 5 głosów 

K. Budżetu: za – 4 głosy 

K. Edukacji: za – 4 głosy 

 

Ad. pkt. 4 

Sprawy różne. 

Pan Robert Broda- rozbiórka budynków przy Zespole Szkół, które to budynki? 

Pan Burmistrz- chodzi o dwa budynki, bezpośrednio przy projektowanym Klubie Malucha. To jest 

teren konserwatora. Chcemy w tym miejscu zrobić plac zabaw, a nie chcemy, by był za wąski. Kwota 

to ok. 20 000 tyś. za projekt.  

Pani Hanna Dąbrowska- czy za umieszczenie zwierzęcia w schronisku musimy płacić dwa razy? 

Pan Jacek Jarzębski-i co się dzieje, gdy nam tych środków zabraknie? 
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Pan Piotr Ceregra- a kwota jaka była w zeszłym roku? 

Pan Burmistrz- w zeszłym roku było ok. 70 000 tyś w budżecie, a wyszło ok. 100 000 tyś. 

Pani Hanna Dąbrowska- to jest problem, co myślimy o tym procederze? 

Pan Burmistrz- myślimy też o czipowaniu.  

Pan Piotr Ceregra- czy gmina ma jakiś program, by środki zwracać, może jakaś profilaktyka dla 

mieszkańców. 

Pan Burmistrz- został uruchomiony program przez woj. mazowieckie, mamy zamiar z niego 

skorzystać w 2025 roku. 

 

Został jednogłośnie przegłosowany wniosek w sprawie nowych godzin sesji i komisji. 

Komisje będą rozpoczynały się o godzinie 9.00, zaś sesje o 10.00 od czerwca 2024 r. 

 

 

Pkt. 5 

Pani Hanna Dąbrowska- Dziękuję, na tym kończymy posiedzenie. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 
 

 

 

 
Protokołowała: 

Magdalena Szczurowska 

insp. ds. Sekretariatu        

         

                                                                                                     

 

 

 
 


